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Remiss - Bostadsförsörjningsprogram 
(2020 SBN0052)

Beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet beslutar att lämna följande synpunkter på 
bostadsförsörjningsprogrammet:
 
- Den lokalförsörjningsplan som står med som en insats i bostadsförsörjningsprogrammet bör 
bli klar under 2020.

- Skrivelsen om Hyltebostäders olika insatser för tillgänglighet under kapitel 7.4 stämmer inte 
fullt ut och bör revideras.

- Skrivelsen på sidan 16 om tillgänglighetsanpassade ramper på kommunens badplatser, samt 
tillgänglighetsstråk på Storgatan i Hyltebruk, stämmer inte och bör revideras.

- Sista stycket om tillgänglighetspolitik på sidan 16 är ett korrekt antagande. 
Bostadsförsörjningsprogrammet bör dock föreslå en insats som ska syfta till att bättre 
tillgänglighetsanpassa boendemiljöer.

Beskrivning av ärendet
Enligt Lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar ska kommunen minst vart fjärde år 
ta fram riktlinjer för bostadsförsörjningen. Riktlinjerna ska innehålla följande uppgifter:

- kommunens mål för bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet,
- kommunens planerade insatser för att nå uppsatta mål
- hur kommunen tagit hänsyn till relevanta nationella och regionala mål, planer och program 
som är av betydelse för bostadsförsörjningen.

Kommunala tillgänglighetsrådet har fått förslaget till bostadsförsörjningsprogram på remiss 
och bereds möjlighet att lämna synpunkter på programmet. Under sammanträdet kommer 
programmet diskuteras. Rådets synpunkter kommer protokollföras och skickas vidare till 
kommunstyrelsen.

Handlingar i ärendet
 Tjänsteskrivelse - Remiss Bostadsförsörjningsprogram
 Förslag bostadsförsörjningsprogram  2019-12-05
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Protokollsanteckning från Bo-Gunnar Åkesson gruppledare (M): 
"Vi har en avvikande mening mot Framtid Hylte gällande byggnationen av s k "Parkstaden" i 
Hyltebruk. Meningen är att en helt ny stadsdel skall byggas vid Nissan mitt emot stora 
infarten till bruket. Privata intressenter skall engageras för byggnation och drift av det 
planerade bostadsområdet.

Enligt vår åsikt är området olämpligt med vattensjuk mark, rök från bruket, och en "sjöutsikt" 
som varierar vartefter Nissan regleras. Vi vill istället förtäta den befintliga byggnationen i 
Hyltebruks samhället. Vi tror att det behövs lägenheter av skiftande karaktär men inte på att 
splittra samhället med flera olika centra: ett kring torget, ett i Örna City och ett i "Parkstaden".

Vi föreslår även att den sk "skoltomten" bebyggs med bostäder. Gamla Real skall då rivas. En 
eventuell renovering av Gamla Real kommer bli väldigt dyr för skattebetalarna.

Vidare är fd Missionhusets tomt lämplig för byggnation."

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen
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